
Zaal ‘t Guldenhof 
Tienpondstraat 1, Loenhout
Deuren open vanaf 19.30 uur
Onze gasten zijn Europarlementsleden 
Mark Demesmaeker (N-VA) en 
Derk Jan Eppink (LDD)

Koen Van Putte, voorzitter N-VA Wuustwezel
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WUUSTWEZEL

www.n-va.be/wuustwezel

N-VA vraagt positief verhaal voor Wuustwezel
De politieke komkommertijd is stilaan achter de rug. Dat betekent dat het 
echte werk opnieuw kan beginnen. Hopelijk heeft iedereen de afgelopen 
periode toch wat van vakantie mogen genieten.

Dat er  de nationale regeringspartijen nog veel werk te wachten staat, is duidelijk. 
Of er daadwerkelijk iets grondig gaat verbeteren, is een andere vraag. Wij 
vrezen dat het bij een goednieuwsshow zal blijven. Ik vermoed dat ze dadelijk 
naar verkiezingsmodus zullen schakelen en dat belangrijke dossiers in de kast 
belanden.

De ViNger AAN De WuustWezelse pols
In Wuustwezel liggen de zaken anders. Daar startte het politieke werk alweer  in 
augustus. Wat de N-VA hier op politiek vlak verwezenlijkt, kan je in dit huis-aan-
huisblad lezen. Dat het er soms stevig aan toe gaat, is waar. Een bezoek van onze 
OCMW-raadsleden aan de OCMW-diensten en het woonzorgcentrum wordt 
blijkbaar slecht verteerd door de meerderheid. Een bezoek waar ze meer dan 
recht op hadden overigens! De verzelfstandiging van het woonzorgcentrum St.-
Jozef, een héél belangrijk dossier voor Wuustwezel, zullen we op de voet blijven 
volgen.

positieVe N-VA-VoorstelleN gekelDerD Door meerDerheiD
Ook in de gemeenteraad blijft het moeilijk voor CD&V om goede voorstellen 

vanuit de oppositie te steunen. Voorstellen waar Wuustwezel en 
zijn bewoners nochtans beter van worden. Men draait en keert 
in de meerderheid en haalt alles uit de kast om steevast onze 
ideeën en suggesties te kelderen. In plaats van mee te gaan in 
een positief verhaal waar u en ik goed bij varen. Enkele van die 
gemiste kansen kan u verderop in dit blad lezen. Geen nood 
Wuustwezelnaar: de N-VA wordt er alleen maar sterker van. En 
dat zullen we bewijzen door keihard te blijven werken.

N-VA schiet inwoners 
weekendzones ter hulp

De inwoners van Wuustwezelse 
weekendzones zitten al een tijdje 
met de handen in het haar omdat 
ze sinds februari dit jaar planbaten 
moeten betalen. Dit is een extra 
belasting omdat de bestemming van 
hun grond werd veranderd naar 
‘woonzone met bosrijk karakter’. Ze 
kunnen er nu weliswaar  permanent 
blijven wonen, maar de grond wordt 
ook meer waard. Het waardeverschil 
moeten ze zelf betalen.

Onze N-VA-afdeling bezocht enkele 
maanden geleden al het kabinet 
van minister Muyters en dat van 
gedeputeerde Luk Lemmens om het 
dossier te bespreken. 

En vanuit het Vlaams Parlement 
komt er nu goed nieuws. Door een 
wetswijziging kunnen inwoners van 
weekendzones voortaan tot maxi-
maal 2 750 m² belast worden.

De N-VA zal blijven ijveren voor 
goede langetermijnoplossingen voor 
de wegen in dit gebied. De foto toont 
een regenachtige dag in de Herten-
dreef.
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N-VA Wuustwezel nodigt u van harte uit op haar
Europees Debat



Werner Vanden Eynden,
OCMW-raadslid

wuustwezel@n-va.be www.n-va.be/wuustwezel

Onze gemeente betaalt meer dan 530 000 euro per jaar extra  aan het OCMW voor slechts 90 bewoners in het 
woonzorgcentrum. Dat is nooit te verantwoorden. Met dat geld zou je voor heel wat ouderen in een thuissituatie 
andere dingen kunnen doen, meent de N-VA. 

Om de jaarlijkse verliezen weg te werken wil deze beleidsploeg in Wuustwezel het woonzorgcentrum verzelfstan-
digen. In het bestuur van de nieuwe vzw zetelen het OCMW (60 procent), private partner Amaté (30 procent) en de 
gemeente (10 procent).

N-VA WuustWezel is tegeN VoorgestelDe VerzelfstANDigiNg
Wie is er verantwoordelijk voor de grote jaarlijkse financiële verliezen van ons woonzorgcentrum? De 40 jaar erva-
ring van deze beleidspartij? Wanbeheer en een gebrek aan lef om orde op zaken te stellen leidden tot een onhoudbare 
situatie. Dat deze toestand dringend moet veranderen, is duidelijk.

De zorg in het woonzorgcentrum  St.-Jozef is uitmuntend dankzij de dagelijkse inspanningen  van de medewerkers. 
Het zou jammer zijn dit op het spel te zetten.

fiNANcieel plAN Deugt Niet
Ook na de verzelfstandiging blijft het OCMW tot in de eeuwigheid opdraaien voor de tekorten van de nieuwe vzw. 
Er is geen enkele verbintenisverklaring. Op geen enkele manier legt men streefdoelen vast om te besparen. Daar 

bovenop blijven de leden van Amaté voor het leven 
benoemd in de vzw.

oNDemocrAtische coNstructie
Ook de directiestructuur is veel te complex. Zo is er 
de OCMW-raad, en daarna de raad van beheer, en 
daarna de raad van bestuur, en daarna …  het direc-
tiecomité. Dit holt ook het democratisch toezicht vol-
ledig uit. De verdeelsleutels in raden geven enkel aan 
dat de oppositie wordt gedecimeerd van vijf raadsze-
tels naar één effectief lid in de raad van bestuur. Het 
lijkt erop dat men pottenkijkers van de oppositie wil 
weren.

Ook voor het personeel is er slecht nieuws. Het 
voorstel raadt aan om 3,5 voltijdse equivalenten te 
snoeien. Maar is dit voldoende? Het  OCMW baat 
het rusthuis uit en de OCMW-raad heeft de politieke 
verantwoordelijkheid. 

BlANco cheque
Er is in St.-Jozef een zéér ruime knowhow over zorg-

verlening en het aanwenden van subsidies. Maar er is ook een verkeerde personeelsverdeling omdat het bestuur in 
het verleden steeds de foute keuzes maakte. 

En de huidige overeenkomst voor verzelfstandiging is een blanco cheque. Alle tekorten zijn en blijven ten laste van 
het OCMW. Het gebouw van het woonzorgcentrum St.- Jozef en de grond worden uit de passiva gelicht. Het gebouw 
is dus gratis, zonder huur en telt niet mee als inbreng. Als iemand het centrum later wil overnemen, kijkt men dan 
naar deze inbreng en niet naar de effectieve waarde?

In de nieuwe vzw brengen we het gehele woonzorgcentrum St.- Jozef in. De mensen, alle bedden en alle materialen 
staan geboekt voor … amper 465 275 euro. Terwijl de boekhoudkundige waarde van het huidige woonzorgcentrum 
enkele miljoenen bedraagt! Over een huur vinden we niets terug.

De knowhow van de private partner wordt overgewaardeerd, vinden wij. De tegenwaarde van de inbreng van Amaté 
bedraagt, vergeleken met die van het OCMW, 232 637 euro. Amaté moet in 2014 bovendien ook nog een eigen rust-
huis (AMANDINA) opstarten en nadien nog een uitbouw van hun serviceflats waarmaken . Waar vinden ze de tijd 
om ons te begeleiden?

Verzelfstandiging st.-Jozef wordt zorgenkindje

De bewoners van het woonzorgcentrum zullen de dupe zijn van het 
gebrek aan visie in het verzelfstandigde St.-Jozef.

N-VA Wuustwezel steunt de 
bezwaren van buurtbewoners tegen 
de gsm-zendmast en stelt andere 
locaties voor.

De N-VA wil de markt van Wuustwezel weer zien bruisen.

N-VA ziet liever andere locaties voor gsm-zendmast

proficiat aan de stekelbees

krijgt markt nieuwe plek op parking naast bib? 

N-VA Wuustwezel heeft een bezwaar tegen de  plaatsing van de gsm-zendmast 
aan de Wuustwezelseweg in Loenhout. Deze mast van 27 meter ontsiert de buurt 
en staat nabij een woonzone. De gevolgen voor de gezondheid willen we dan ook 
zeker niet onderschatten. 

Een gemeentebestuur moet zorgen voor het welzijn van zijn burgers. We steunen 
dan ook de weigering van de bouwvergunning door het gemeentebestuur. De 
N-VA hanteert hierbij ook voorzorgprincipe. De Raad van State denkt er ook zo 
over en schorste in het verleden zulke bouwvergunningen al.

In Wuustwezel ziet de N-VA verschillende betere plaatsen voor zendmasten. Langs 
de Bredabaan richting Nederland bijvoorbeeld of langs de autostrade E19.

Het personeel van de Stekelbees verzorgt al tien jaar met heel wat toewijding de naschoolse opvang voor onze 
kinderen. Meer dan verdiend lazen we in De Spiegel dat de opvang jaarlijks 100 000 euro van CD&V krijgt. 

Wij hopen dat CD&V dit bedrag ook daadwerkelijk van hun eigen rekening op die van de Stekelbees stort. ‘Een 
man, een woord’, zo kennen we deze partij. Daarnaast ontvangt de naschoolse opvang ook nog eens  100 000 euro 
gemeenschapsgeld, buiten de subsidies van Kind en Gezin. Met dank aan de Wuustwezelse belastingbetaler. 
Want wees nu eerlijk, de meerderheidspartij gaat toch niet in eigen naam Sinterklaas spelen met het geld van de 
gemeenschap?

Tijdens de gemeenteraad van 27 augustus diende de 
N-VA een voorstel in om de markt te redden. We vroe-
gen  aan het gemeentebestuur om, samen met de markt-
commissie, hoogdringend uit te kijken naar een nieuwe 
locatie voor de markt. De N-VA stelt voor om de markt 
te verhuizen naar het plein naast de bib.
 
CD&V was helaas geen voorstander van onze plannen. Zij 
verwezen ons voorstel meteen naar de prullenmand. Een 
gemiste kans voor zowel de marktkramers, marktbezoe-
kers als het gemeentebestuur zelf. 
 
Verbazing alom echter tijdens  de oprichtingsvergadering 
van de lokale economie raad (LEA) op 24 september. Sche-
pen van Lokale Economie Sus Vissers kwam daar met 
het nieuws dat  het gemeentebestuur dan toch werk gaat 
maken van de verplaatsing van de markt. Vanwaar deze 
bocht? We hebben er voorlopig het raden naar.

De N-VA is heel blij dat er uiteindelijk geluisterd wordt naar de marktkramers en naar ons. Maar waarom maakte dit 
bestuur tijdens de gemeenteraad dan geen positief verhaal van ons voorstel en steunden ze het in plaats van tegen te 
stemmen? Wij kijken er zeker naar uit of er nu echt werkt gemaakt wordt van de verplaatsing van de markt.

Vic Peiten, gemeenteraadslid



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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DENKEN.DURVEN.DOEN.

PRAKTISCH
Dinsdag 8 oktober, 20 uur: De Oude Melkerij, Stationstraat 143 B, 8830 GITS
Woensdag 9 oktober, 20 uur: ICC, Citadelpark, 9000 GENT
Maandag 14 oktober, 20 uur:  7senses Lounge, Langestraat 219, 2240 ZANDHOVEN
Dinsdag 15 oktober, 20 uur:  Cultureel Centrum, C-mine 10, 3600 GENK
Maandag 21 oktober, 20 uur: Auditorium Stuk, Naamsestraat 96, 3000 LEUVEN

Meer details vindt u op www.n-va.be/onderwijsronde

De Onderwijsronde
van Vlaanderen

Vlaams viceminister-president Geert Bourgeois
en Vlaams volksvertegenwoordiger Kris Van Dijck
geven op al deze vragen een duidelijk antwoord
tijdens hun Onderwijsronde van Vlaanderen. 

Ze weerleggen hardnekkige misverstanden en
geruchten aan de hand van objectieve feiten en
cijfers. Met de teksten van het masterplan op tafel.
Geen interpretaties, geen halve waarheden. 

Net voor de grote vakantie sloot de Vlaamse
Regering een akkoord over de hervorming van het
onderwijs. Dit 'Masterplan' behoudt het goede van
het Vlaamse onderwijs en werkt tegelijk de
knelpunten weg.

Kom eens aan het bord …

De Onderwijsronde is geen eenrichtingsverkeer. 
Er is plaats voor interactie. We houden de vinger aan
de pols bij de mensen in het onderwijsveld. 
We willen weten wat er leeft bij leerlingen,
leerkrachten, directies en ouders. Want zij 
schrijven dagelijks het concrete 
verhaal van morgen.

• Wat verandert er in ons basis- en secundair onderwijs
door het masterplan? Wat blijft zoals het is?

• Hoe zit dat nu met die eerste graad?
• Welke richtingen mogen scholen nog aanbieden?
• Wat mag een school nog, wat moet een school?
• Waar wil de N-VA met het Vlaamse onderwijs

naartoe? En waarom?

Iedereenwelkom!
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